

**FEDERATION OF CANADIAN ARCHERS INC.
FÉDÉRATION CANADIENNE DES ARCHERS INC.**

**FINANCIAL STATEMENTS
ÉTATS FINANCIERS**

MARCH 31, 2025

LE 31 MARS 2025

CONTENTS

INDEPENDENT AUDITORS' REPORT

FINANCIAL STATEMENTS

STATEMENT OF FINANCIAL POSITION

STATEMENT OF OPERATIONS

STATEMENT OF CHANGES IN NET ASSETS

STATEMENT OF CASH FLOWS

NOTES TO FINANCIAL STATEMENTS

SUPPLEMENTARY SCHEDULE - SPORT CANADA

MATIÈRES

RAPPORT DES AUDITEURS INDÉPENDENTS

ÉTATS FINANCIERS

3 ÉTAT DE LA SITUATION FINANCIÈRE

4 ÉTAT DE L'EXPLOITATION

5 ÉTAT DE L'ÉVOLUTION DES ACTIFS NETS

6 ÉTAT DES FLUX DE TRÉSORERIE

7 NOTES AFFÉRENTES AUX ÉTATS FINANCIERS

10 TABLEAU COMPLÉMENTAIRE - SPORT CANADA



PARKER PRINS LEBANO
Chartered Professional Accountants
Professional Corporation

INDEPENDENT AUDITORS' REPORT

To the Members,
FEDERATION OF CANADIAN ARCHERS INC.

Qualified Opinion

We have audited the financial statements of the Federation of Canadian Archers Inc., which comprise the Statement Of Financial Position as at March 31, 2025, and the Statements Of Operations, Changes In Net Assets, and Cash Flows for the year then ended, and Notes To Financial Statements, including a summary of significant accounting policies.

In our opinion, except for the possible effects of the matter described in the Basis for Qualified Opinion paragraph section of our report, the accompanying financial statements present fairly, in all material respects, the financial position of Federation of Canadian Archers Inc. as at March 31, 2025, and the results of its operations and its cash flows for the year then ended in accordance with Canadian accounting standards for not-for-profit organizations.

Basis for Qualified Opinion

In common with many not-for-profit organizations, the Federation of Canadian Archers Inc. derives revenue from donations, the completeness of which is not susceptible to satisfactory audit verification. Accordingly, verification of these revenues was limited to the amounts recorded in the records of the Federation of Canadian Archers Inc.. Therefore, we were not able to determine whether any adjustments might be necessary to recorded donations, deficiency of revenues over expenses, and cash flows from operations for the years ended March 31, 2025 and 2024, current assets and net assets as at March 31, 2025 and 2024.

We conducted our audit in accordance with Canadian generally accepted auditing standards. Our responsibilities under those standards are further described in the Auditors' Responsibilities for the Audit of the Financial Statements section of our report. We are independent of the Federation of Canadian Archers Inc. in accordance with the ethical requirements that are relevant to our audit of the financial statements in Canada, and we have fulfilled our other ethical responsibilities in accordance with these requirements. We believe that the audit evidence we have obtained is sufficient and appropriate to provide a basis for our qualified opinion.

Emphasis of Matter

The supplementary information presented on page 10 was derived from the underlying accounting and other records used to prepare the financial statements. The supplementary information is presented for the purposes of additional information, is not a required part of the financial statements and is marked as unaudited. Such supplementary information is the responsibility of management.

Responsibilities of Management and Those Charged with Governance for the Financial Statements

Management is responsible for the preparation and fair presentation of the financial statements in accordance with Canadian accounting standards for not-for-profit organizations, and for such internal control as management determines is necessary to enable the preparation of financial statements that are free from material misstatement, whether due to fraud or error.

In preparing the financial statements, management is responsible for assessing the Federation of Canadian Archers Inc.'s ability to continue as a going concern, disclosing, as applicable, matters related to going concern and using the going concern basis of accounting unless management either intends to liquidate the Federation of Canadian Archers Inc. or to cease operations, or has no realistic alternative but to do so.

Those charged with governance are responsible for overseeing the Federation

RAPPORT DES AUDITEURS INDÉPENDENTS

Aux membres de la
FÉDÉRATION CANADIENNE DES ARCHERS INC.

Opinion

Nous avons effectué l'audit des états financiers ci-joints de la Fédération Canadienne des Archers Inc., qui comprennent l'état de la situation financière au 31 mars 2025 et les états de l'exploitation, de l'évolution des actifs nets, et des flux de trésorerie de l'exercice terminé à cette date ainsi que les notes annexes, y compris le résumé des principales méthodes comptables.

À notre avis, à l'exception des incidences possibles de la question décrite dans le paragraphe intitulé Fondement de l'opinion avec réserve de notre rapport, les états financiers ci-joints donnent, à tous les égards importants, une image fidèle de la situation financière de la Fédération Canadienne des Archers Inc. au 31 mars 2025, ainsi que des résultats de ses activités et de ses flux de trésorerie pour l'exercice terminé à cette date, conformément aux normes comptables canadiennes pour les organismes sans but lucratif.

Fondement de l'opinion avec réserve

Comme c'est le cas pour de nombreux organismes sans but lucratif, la Fédération Canadienne des Archers Inc. tire des revenus de dons, dont l'exhaustivité ne peut faire l'objet d'une vérification satisfaisante. Par conséquent, notre vérification de ces revenus s'est limitée aux montants comptabilisés dans les registres de la Fédération Canadienne des Archers Inc. Nous n'avons donc pas pu déterminer si des ajustements auraient dû être apportés aux dons comptabilisés, à le déficit des revenus sur les charges, et aux flux de trésorerie liés aux activités d'exploitation pour les exercices terminés les 31 mars 2025 et 2024, ainsi qu'aux actifs à court terme et à l'actif net aux 31 mars 2025 et 2024.

Nous avons effectué notre audit conformément aux normes canadiennes de vérification généralement reconnues. Les responsabilités qui nous incombent en vertu de ces normes sont décrites plus en détail dans la section Responsabilités des auditeurs à l'égard de l'audit des états financiers de notre rapport. Nous sommes indépendants de la Fédération des archers canadiens inc. conformément aux exigences déontologiques qui s'appliquent à notre audit des états financiers au Canada, et nous avons satisfait aux autres responsabilités déontologiques qui nous incombent selon ces exigences. Nous estimons que les éléments probants que nous avons obtenus sont suffisants et appropriés pour fonder notre opinion avec réserve.

Observation

L'information supplémentaire présentée à la page 10 est tirée des documents comptables et autres ayant servi à préparer les états financiers. Cette information est présentée à titre d'information complémentaire, ne constitue pas une partie exigée des états financiers et est marquée en tant que non vérifiée. La direction assume la responsabilité à son égard.

Responsabilités de la direction et des responsables de la gouvernance à l'égard des états financiers

La direction est responsable de la préparation et de la présentation fidèle des états financiers conformément aux Normes comptables canadiennes pour les organismes sans but lucratif ainsi que du contrôle interne qu'elle estime nécessaire pour permettre la préparation d'états financiers exempts d'anomalies significatives, que celles-ci résultent de fraudes ou d'erreurs.

Lors de la préparation des états financiers, c'est à la direction qu'il incombe d'évaluer la capacité de la Fédération Canadienne des Archers Inc. de poursuivre son fonctionnement, de communiquer, le cas échéant, les questions relatives à la continuité de l'exploitation et d'appliquer le principe comptable de continuité d'exploitation, sauf si la direction a l'intention de liquider la Fédération Canadienne des Archers Inc. ou de mettre un terme à son activité ou s'il n'y a aucune autre solution réaliste.

Il incombe aux responsables de la gouvernance de surveiller le processus

Auditors' Responsibilities for the Audit of the Financial Statements

Our objectives are to obtain reasonable assurance about whether the financial statements as a whole are free from material misstatement, whether due to fraud or error, and to issue an auditors' report that includes our opinion. Reasonable assurance is a high level of assurance, but is not a guarantee that an audit conducted in accordance with Canadian generally accepted auditing standards will always detect a material misstatement when it exists. Misstatements can arise from fraud or error and are considered material if, individually or in the aggregate, they could reasonably be expected to influence the economic decisions of users taken on the basis of these financial statements.

As part of an audit in accordance with Canadian generally accepted auditing standards, we exercise professional judgment and maintain professional skepticism throughout the audit. We also:

- Identify and assess the risks of material misstatement of the financial statements, whether due to fraud or error, design and perform audit procedures responsive to those risks, and obtain audit evidence that is sufficient and appropriate to provide a basis for our opinion. The risk of not detecting a material misstatement resulting from fraud is higher than for one resulting from error, as fraud may involve collusion, forgery, intentional omissions, misrepresentations, or the override of internal control.
- Obtain an understanding of internal control relevant to the audit in order to design audit procedures that are appropriate in the circumstances, but not for the purpose of expressing an opinion on the effectiveness of the Federation of Canadian Archers Inc.'s internal control.
- Evaluate the appropriateness of accounting policies used and the reasonableness of accounting estimates and related disclosures made by management.
- Conclude on the appropriateness of management's use of the going concern basis of accounting and, based on the audit evidence obtained, whether a material uncertainty exists related to events or conditions that may cast significant doubt on the Federation of Canadian Archers Inc.'s ability to continue as a going concern. If we conclude that a material uncertainty exists, we are required to draw attention in our auditors' report to the related disclosures in the financial statements or, if such disclosures are inadequate, to modify our opinion. Our conclusions are based on the audit evidence obtained up to the date of our auditors' report. However, future events or conditions may cause the Federation of Canadian Archers Inc. to cease to continue as a going concern.
- Evaluate the overall presentation, structure and content of the financial statements, including the disclosures, and whether the financial statements represent the underlying transactions and events in a manner that achieves fair presentation.

We communicate with those charged with governance regarding, among other matters, the planned scope and timing of the audit and significant audit findings, including any significant deficiencies in internal control that we identify during our audit.



Parker Prins Lebono Chartered Professional Accountants Professional Corporation
Authorized to practice public accounting by the Chartered Professional Accountants of Ontario

Ottawa, Canada
August 5, 2025

Responsabilités de l'auditeur à l'égard de l'audit des états financiers

Nos objectifs sont d'obtenir l'assurance raisonnable que les états financiers pris dans leur ensemble sont exempts d'anomalies significatives, que celles-ci résultent de fraudes ou d'erreurs, et de délivrer un rapport de l'auditeur contenant notre opinion. L'assurance raisonnable correspond à un niveau élevé d'assurance, qui ne garantit toutefois pas qu'un audit réalisé conformément aux normes d'audit généralement reconnues du Canada permettra toujours de détecter toute anomalie significative qui pourrait exister. Les anomalies peuvent résulter de fraudes ou d'erreurs et elles sont jugées significatives s'il est raisonnable de s'attendre à ce que, individuellement ou collectivement, elles puissent influencer sur les décisions économiques que les utilisateurs des états financiers prennent en se fondant sur ceux-ci.

Dans le cadre d'un audit conforme aux normes canadiennes d'audit généralement reconnues, nous exerçons notre jugement professionnel et faisons preuve d'esprit critique pendant l'audit entier. En outre :

- nous identifions et évaluons les risques que les états financiers comportent des anomalies significatives, que celles-ci résultent de fraudes ou d'erreurs, concevons et mettons en œuvre des procédures d'audit en réponse à ces risques, et réunissons des éléments probants suffisants et appropriés pour fonder notre opinion. Le risque de non-détection d'une anomalie significative résultant d'une fraude est plus élevé que celui d'une anomalie significative découlant d'une erreur, car la fraude peut comporter la collusion, la falsification, les omissions volontaires, les fausses déclarations ou le contournement du contrôle interne.
- nous acquérons une compréhension des éléments de contrôle interne pertinents pour l'audit afin de concevoir des procédures d'audit appropriées dans les circonstances et non d'exprimer une opinion sur l'efficacité du contrôle interne de la Fédération Canadienne des Archers Inc.
- nous apprécions le caractère approprié des méthodes comptables retenues et le caractère raisonnable des estimations comptables faites par la direction ainsi que des informations connexes fournies par celle-ci.
- nous tirons une conclusion quant au caractère approprié de la mise en pratique par la direction du principe comptable de continuité d'exploitation et, selon les éléments probants obtenus, quant à l'existence ou non d'une incertitude significative liée à des événements ou situations susceptibles de jeter un doute important sur la capacité de la Fédération Canadienne des Archers Inc. de poursuivre son exploitation. Si nous concluons à l'existence d'une incertitude significative, nous sommes tenus d'attirer l'attention des lecteurs de notre rapport sur les informations fournies dans les états financiers au sujet de cette incertitude ou, si ces informations sont insuffisantes, d'exprimer une opinion modifiée. Nos conclusions s'appuient sur les éléments probants obtenus jusqu'à la date de notre rapport. Des événements ou situations pourraient par ailleurs amener la Fédération Canadienne des Archers Inc. à cesser son exploitation.
- nous évaluons la présentation globale, la structure et le contenu des états financiers, y compris les informations fournies dans les notes, et déterminons si les états représentent les opérations et les événements sous-jacents d'une manière propre à donner une image fidèle.

Nous communiquons aux responsables de la gouvernance notamment l'étendue et le calendrier prévus des travaux d'audit et nos constatations importantes, y compris toute déficience importante de contrôle interne que nous aurions relevée au cours de notre audit.

Parker Prins Lebono Comptables professionnels agréés Société professionnelle
Autorisée à exercer l'expertise comptable par l'organisation Comptables professionnels agréés de l'Ontario

Ottawa (Canada)
le 5 août 2025

FEDERATION OF CANADIAN ARCHERS INC.
STATEMENT OF FINANCIAL POSITION
AS AT MARCH 31, 2025

FÉDÉRATION CANADIENNE DES ARCHERS INC.
ÉTAT DE LA SITUATION FINANCIÈRE
AU 31 MARS 2025

	2025	2024	
ASSETS			ACTIF
CURRENT			À COURT TERME
Cash	\$ 42,462	\$ 30,493	Encaisse
Accounts receivable	68,175	50,210	Comptes débiteurs
GST/HST receivable	3,369	33,686	TPS/TVH receivable
Inventory	36,218	36,015	Stocks
Prepaid expenses	10,875	81,141	Frais payés d'avance
	161,099	231,545	
CAPITAL ASSETS (note 3)	4,984	5,200	IMMOBILISATIONS (note 3)
	\$ 166,083	\$ 236,745	
LIABILITIES			PASSIFS
CURRENT			À COURT TERME
Accounts payable	\$ 80,578	\$ 102,810	Comptes à payer
Deferred revenue (note 4)	43,597	31,971	Revenu reporté (note 4)
	124,175	134,781	
CANADIAN ARCHERY FOUNDATION LOAN	46,900	-	PRÊT DE LA FONDATION CANADIENNE DE TIR À L'ARC
	171,075	134,781	
NET ASSETS			ACTIFS NETS
Operating fund	(4,992)	86,964	Fonds d'opération
Reserve fund (note 5)	-	15,000	Fonds de réserve (note 5)
	(4,992)	101,964	
	\$ 166,083	\$ 236,745	

On behalf of the board:


VP Finance & Administration

Au nom du conseil:


VP Finance & Administration

FEDERATION OF CANADIAN ARCHERS INC.
STATEMENT OF OPERATIONS
OPERATING FUND
FOR THE YEAR ENDED MARCH 31, 2025

FÉDÉRATION CANADIENNE DES ARCHERS INC.
ÉTAT DE L'EXPLOITATION
FONDS D'OPÉRATION
POUR L'EXERCICE TERMINÉ LE 31 MARS 2025

	2025	2024	
REVENUE			REVENUS
Contributions			Subventions
Sport Canada	\$ 516,000	\$ 560,955	Sport Canada
Sport Canada - ISSE	80,000	-	Sport Canada - MIU
Canadian Olympic Committee	30,000	100,000	Comité olympique canadien
Canadian Olympic Foundation	40,000	50,000	Fondation olympique canadienne
C.A.C. grant program	6,303	5,053	Programme de subvention de l'A.C.E.
Membership fees	155,207	152,349	Cotisations
Athlete levies	89,062	174,720	Prélèvements d'athlètes
Program revenue	26,019	84,629	Revenus du programme
Fundraising and participant contributions	104,600	43,783	Campagne de financement et contributions des participants
Product sales and other	6,937	4,447	Ventes de produits et autres revenus
CEBA loan forgiveness (note 9)	-	10,000	Exonération de remboursement de prêt du CUEC (note 9)
	<u>1,054,128</u>	<u>1,185,936</u>	
EXPENDITURE			DÉPENSES
Administration	135,242	111,996	Administration
Canadian Archery Foundation	(38,366)	(17,207)	Fondation Canadienne de Tir à l'Arc
Insurance	32,498	27,342	Assurances
Meetings	30,161	36,275	Réunions
Programs and championships	504,686	646,592	Programmes et championnats
ISSE - World Archery Youth Championship	70,330	-	MIU - Championnats du monde jeunesse de tir à l'arc
Salaries and contracts	425,573	467,975	Salaires et contrats
Cost of product and other	960	5,923	Coût des produits et autres coûts
	<u>1,161,084</u>	<u>1,278,896</u>	
DEFICIENCY OF REVENUE OVER EXPENDITURE FOR THE YEAR	<u>\$ (106,956)</u>	<u>\$ (92,960)</u>	INSUFFISANCE DES REVENUS SUR LES DÉPENSES POUR L'EXERCICE

**FEDERATION OF CANADIAN ARCHERS INC.
STATEMENT OF CHANGES IN NET ASSETS
FOR THE YEAR ENDED MARCH 31, 2025**

**FÉDÉRATION CANADIENNE DES ARCHERS INC.
ÉTAT DE L'ÉVOLUTION DES ACTIFS NETS
POUR L'EXERCICE TERMINÉ LE 31 MARS 2025**

	2025	2024	
OPERATING FUND			FONDS D'OPÉRATION
BALANCE, BEGINNING OF YEAR	\$ 86,964	\$ 179,924	SOLDE AU DÉBUT DE L'EXERCICE
TRANSFERS FROM RESERVE FUND	15,000	-	VIREMENTS EN PROVENANCE DE FONDS DE RÉSERVE
DEFICIENCY OF REVENUE OVER EXPENDITURE	<u>(106,956)</u>	<u>(92,960)</u>	INSUFFISANCE DES REVENUS SUR LES DÉPENSES
BALANCE, END OF YEAR	<u>\$ (4,992)</u>	<u>\$ 86,964</u>	SOLDE À LA FIN DE L'EXERCICE
RESERVE FUND			FONDS DE RÉSERVE
BALANCE, BEGINNING OF YEAR	\$ 15,000	\$ 15,000	SOLDE AU DÉBUT DE L'EXERCICE
TRANSFERS TO OPERATING FUND	<u>(15,000)</u>	<u>-</u>	VIREMENTS AUX FONDS D'OPÉRATION
BALANCE, END OF YEAR	<u>\$ -</u>	<u>\$ 15,000</u>	SOLDE À LA FIN DE L'EXERCICE

**FEDERATION OF CANADIAN ARCHERS INC.
STATEMENT OF CASH FLOWS
FOR THE YEAR ENDED MARCH 31, 2025**

**FÉDÉRATION CANADIENNE DES ARCHERS INC.
ÉTAT DES FLUX DE TRÉSORERIE
POUR L'EXERCICE TERMINÉ LE 31 MARS 2025**

	2025	2024	
CASH FLOWS FROM (USED FOR) OPERATING ACTIVITIES			FLUX DE TRÉSORERIE LIÉS AUX ACTIVITÉS D'EXPLOITATION
Deficiency of revenue over expenditure for the year	\$ (106,956)	\$ (92,960)	Insuffisance des revenus sur les dépenses pour l'exercice
Items not requiring an outlay of cash:			Éléments n'exigeant pas de mise de fonds :
Amortization	<u>1,353</u>	<u>1,656</u>	Amortissement
	(105,603)	(91,304)	
Net change to non-cash items related to operations:			Changement net aux postes hors caisse liés aux opérations :
Accounts receivable	(17,965)	14,500	Comptes débiteurs
GST/HST receivable	30,317	2,969	TPS/TVH recevable
Inventory	(203)	(2,053)	Stocks
Prepaid expenses	70,266	9,787	Frais payés d'avance
Accounts payable	(22,232)	48,166	Comptes créditeurs
Deferred revenue	11,626	4,362	Revenus reportés
CEBA loan	-	(40,000)	Prêt du CUEC
Canadian Archery Foundation loan	<u>46,900</u>	<u>-</u>	Prêt de la Fondation canadienne de tir à l'arc
	<u>13,106</u>	<u>(53,573)</u>	
CASH FLOWS USED FOR INVESTING ACTIVITIES			FLUX DE TRÉSORERIE LIÉS AUX ACTIVITÉS DE PLACEMENT
Purchase of capital assets	<u>(1,137)</u>	<u>-</u>	Acquisition d'immobilisation
NET INCREASE (DECREASE) IN CASH	11,969	(53,573)	AUGMENTATION (DIMINUTION) NETTE DE L'ENCAISSE
CASH, BEGINNING OF YEAR	<u>30,493</u>	<u>84,066</u>	ENCAISSE, AU DÉBUT DE L'EXERCICE
CASH, END OF YEAR	<u><u>\$ 42,462</u></u>	<u><u>\$ 30,493</u></u>	ENCAISSE, À LA FIN DE L'EXERCICE

The accompanying notes are an integral part of the financial statements./Les notes afférentes font partie intégrante des états financiers.

1. CORPORATE STATUTE AND NATURE OF OPERATIONS

The Federation of Canadian Archers Inc. is incorporated under the Canada Corporations Act, and is a registered amateur athletic association.

The Federation is a not-for-profit organization and accordingly, is not subject to income taxes.

2. SIGNIFICANT ACCOUNTING POLICIES

These financial statements have been prepared in accordance with Canadian accounting standards for not-for-profit organizations (ASNFP), and reflect the following policies:

USE OF ESTIMATES

The preparation of financial statements in accordance with ASNFP requires management to make estimates and assumptions that affect the reported amounts of assets and liabilities at the date of the financial statements and the reported amounts of revenues and expenses during the reporting period. Actual results could differ from management's best estimates, as additional information becomes available in the future.

DEFERRAL METHOD OF ACCOUNTING

The Federation follows the deferral method of accounting.

CONTRIBUTED SERVICES

Volunteer services contributed on behalf of the Federation are not recognized in these financial statements due to the difficulty in determining their value.

INVENTORY

Inventory is stated at the lower of cost and net realizable value.

CAPITAL ASSETS

Capital assets consisting of computer equipment, furniture and fixtures and event equipment are stated at cost. Amortization has been provided on the diminishing balance basis as follows with half of amortization taken in the year of acquisition:

Computer equipment	55% per annum
Furniture and fixtures	20% per annum
Event equipment	20% per annum

SPORT CANADA CONTRIBUTIONS

Contributions received from Sport Canada are subject to specific terms and conditions regarding the expenditure of the funds. The Federation's accounting records are subject to audit by Sport Canada to identify instances, if any, in which amounts charged against contributions have not complied with the agreed terms and conditions and which therefore would be refundable to Sport Canada. Adjustments to prior years' contributions are recorded in the year in which Sport Canada requests the adjustment.

1. STATUT ET NATURE DES ACTIVITÉS

La Fédération Canadienne des Archers Inc. est incorporée en vertu de la Loi sur les compagnies canadiennes et est enregistrée comme association sportive amateur.

La fédération est un organisme sans but lucratif et, par conséquent, n'est pas assujettie à l'impôt sur le revenu.

2. PRINCIPALES PRATIQUES COMPTABLES

Ces états financiers ont été préparés conformément aux normes comptables canadiennes applicables aux organismes sans but lucratif (NCCOSBL) et ils témoignent des politiques suivantes :

UTILISATION D'ESTIMATIONS

La gestion se doit d'utiliser des estimations et des hypothèses afin de préparer les états financiers conformément aux NCCOSBL. Ces estimations affectent le montant des actifs et des passifs à la date des états financiers ainsi que les montants des produits et des charges de la période. Les résultats pourraient s'avérer différents des évaluations de la gestion à mesure que l'information supplémentaire deviendra disponible dans le futur.

MÉTHODE DE COMPTABILITÉ DIFFÉRÉE

La fédération suit la méthode de report pour la comptabilisation des revenus.

SERVICES GRATUITS

Les services gratuits, en faveur de la fédération, n'ont pas été comptabilisés aux états financiers puisqu'il est difficile de déterminer la valeur des services en question.

STOCKS

Les stocks sont évalués au moindre du coût et de la valeur de réalisation nette.

IMMOBILISATIONS

Dans le cas des biens immobilisés comprenant le matériel informatique, mobilier et accessoires, et matériel d'événementiel c'est le prix coûtant qui est indiqué. L'amortissement a été calculé comme suit selon la méthode de l'amortissement dégressif, la moitié de l'amortissement étant imputé à l'année d'acquisition :

Matériel informatique	55 % par année
Mobilier et accessoires	20 % par année
Matériel d'événementiel	20 % par année

CONTRIBUTIONS DE SPORT CANADA

Les contributions reçues de Sport Canada sont assujetties à des termes et conditions spécifiques par rapport aux dépenses de ces fonds. Les registres comptables de la fédération sont sujets à une vérification par Sport Canada pour identifier, s'il y a lieu, les montants imputés aux contributions qui ne sont pas en conformité avec l'accord des termes et conditions spécifique. Selon cet accord, les montants sont remboursables à Sport Canada. Les redressements qui touchent les exercices antérieurs sont comptabilisés dans l'année où Sport Canada demande les redressements.

FEDERATION OF CANADIAN ARCHERS INC.
NOTES TO FINANCIAL STATEMENTS (continued)
MARCH 31, 2025

FÉDÉRATION CANADIENNE DES ARCHERS INC.
NOTES AFFÉRENTES AUX ÉTATS FINANCIERS (suite)
31 MARS 2025

3. CAPITAL ASSETS

	Cost/ Coût	Accumulated Amortization/ Amortissement cumulé
Computer equipment	\$ 7,436	\$ 6,041
Furniture and fixtures	613	468
Event equipment	6,391	2,947
	<u>\$ 14,440</u>	<u>\$ 9,456</u>

The cumulative cost of capital assets at March 31, 2024 was \$13,305 comprised of computer equipment \$7,436, furniture and fixtures \$613, and event equipment \$5,256.

4. DEFERRED REVENUE

Deferred revenue consists of the following amounts:

	2025
Contributions	
Canadian Olympic Committee	\$ 27,500
Membership fees	-
Athlete levies	-
Hosting fees	-
Program revenue	14,375
Other revenue	1,256
CAF Adopt a Team	466
	<u>\$ 43,597</u>

5. RESERVE FUND

The Federation has established an internally restricted reserve fund to provide for unexpected and non-recurring expenditures, and operating deficits incurred due to unexpected fluctuations in funding or costs. In fiscal 2025, a \$15,000 transfer from the Reserve Fund to the Operating Fund was approved.

6. FINANCIAL INSTRUMENTS

The organization's financial instruments consist of cash, short-term investments, accounts receivable and accounts payable. The book values of these financial instruments approximate their fair values due to their nature. Unless otherwise noted, it is management's opinion that the organization is not exposed to significant interest, currency or credit risks arising from these financial instruments.

7. LINE OF CREDIT

The Federation has available a \$15,000 operating line of credit. Credit arrangements are secured by a general assignment of book debts.

3. IMMOBILISATIONS

	2025 Net Book Value/ Valeur nette	2024 Net Book value/ Valeur nette	
	\$ 1,395	\$ 1,992	Matériel informatique
	145	181	Mobilier et accessoires
	<u>3,444</u>	<u>3,027</u>	Matériel d'événementiel
	<u>\$ 4,984</u>	<u>\$ 5,200</u>	

Le coût cumulé des immobilisations au 31 mars 2024 était de 13 305 \$ et comprenait 7 436 \$ pour l'équipement informatique, 613 \$ pour les meubles et accessoires et 5 256 \$ pour le matériel d'événement.

4. REVENUS REPORTÉS

Les revenus reportés se composent des montants suivants :

	2025	2024	
			Subventions
	\$ 7,500	\$ 7,500	Comité olympique canadien
	-	486	Cotisations
	-	1,000	Prélèvements d'athlètes
	-	18,714	Frais d'hébergement
	14,375	1,500	Revenus du programme
	1,256	373	Autres revenus
	466	2,398	FCA Adoptez une équipe
	<u>\$ 43,597</u>	<u>\$ 31,971</u>	

5. FONDS DE RÉSERVE

La fédération a créé un fonds de réserve restreint à une affectation interne pour couvrir les dépenses imprévues et extraordinaires ainsi que les déficits de fonctionnement essayés en raison de la fluctuation du financement ou des coûts. En 2025, un virement de 15 000 \$ du fonds de réserve au fonds d'opération a été approuvé.

6. INSTRUMENTS FINANCIERS

Les instruments financiers de l'organisme sont composés de l'encaisse, des placements à court terme, des comptes débiteurs, et des comptes créditeurs. Les justes valeurs de ces postes correspondent approximativement à leurs valeurs comptables en raison de leur nature. À moins d'avis contraire, selon la direction, l'organisme n'est pas exposé à un risque de taux d'intérêt, à un risque de taux de change, ni à un risque de crédit qui seraient matériels et qui proviendraient des instruments financiers.

7. LIGNE DE CRÉDIT

La fédération dispose d'une ligne de crédit de 15 000 \$. La ligne de crédit est garantie par un transport général des actifs.

8. LEASE COMMITMENTS

Annual minimum lease payments over the next five years are approximately:

2026 - \$ 13,391
2027 - \$ 13,391
2028 - \$ 13,391
2029 - \$ 13,391
2030 - \$ 10,043

9. LONG TERM PAYABLE (CEBA)

In response to the economic effects of COVID-19, the Federation was granted a Canada Emergency Business Account (CEBA) during fiscal 2021. While the full \$40,000 of available funds was initially recorded as payable, \$10,000 of the total loan could be retained by the organization if repayment of the remaining \$30,000 was completed by January 18, 2024. The amount was repaid ahead of the deadline, and the \$10,000 forgivable amount was recorded as income during fiscal 2024.

8. ENGAGEMENTS À BAIL

Les versements minimums de location à venir pour les cinq prochaines années sont d'environ :

2026 - 13,391 \$
2027 - 13,391 \$
2028 - 13,391 \$
2029 - 13,391 \$
2030 - 10,043 \$

9. DETTE À LONG TERME (CUEC)

En réponse aux effets économiques de la COVID-19, la Fédération s'est vu accorder un prêt par le Compte d'urgence pour les entreprises canadiennes (CUEC) pendant l'année financière 2021. Bien que le plein montant de 40 000 \$ de fonds disponibles ait été initialement inscrit aux dettes, 10 000 \$ du total pouvaient être conservés par l'organisation si le reste de 30 000 \$ était remboursé avant le 18 janvier 2024. Ce montant a été remboursé avant cette date limite et les 10 000 \$ exonérés ont été inscrits aux revenus pour l'année financière 2024.

FEDERATION OF CANADIAN ARCHERS INC.
SUPPLEMENTARY SCHEDULE - SPORT CANADA
MARCH 31, 2025
(prepared without audit)

FÉDÉRATION CANADIENNE DES ARCHERS INC.
TABLEAU COMPLÉMENTAIRE - SPORT CANADA
31 MARS 2025
(préparé sans audit)

FUNDING	Mainstream Athletes/Athlètes traditionnels			Athletes with a disability/ Athlètes handicapés	
	Sport development Le développement du sport	Enhanced excellence Excellence accrue	Next Gen Prochaine Gén	Sport development Le développement du sport	FINANCEMENT
Administration	\$ 23,000	\$ -	\$ -	\$ 4,000	Administration
Governance	118,500	-	-	-	Gouvernance
Salaries and contracts	-	-	-	8,000	Salaires et contrats
Coaching salary and	-	-	-	-	Salaires et perfectionnement
professional development	76,000	46,500	32,500	-	professionnel des entraîneurs
National team programs	25,000	37,500	-	69,000	Programmes de l'équipe nationale
Official languages	10,000	-	-	3,000	Langues officielles
Operations and programming	22,000	26,000	7,500	1,500	Fonctionnement et programmes
	<u>274,500</u>	<u>110,000</u>	<u>40,000</u>	<u>85,500</u>	
EXPENDITURE					DÉPENSES
Administration	79,818	-	-	4,000	Administration
Governance	15,651	-	-	-	Gouvernance
Salaries and contracts	267,332	-	-	8,000	Salaires et contrats
Coaching salary and	-	-	-	-	Salaires et perfectionnement
professional development	85,751	46,500	32,500	-	professionnel des entraîneurs
National team programs	286,461	37,500	-	69,000	Programmes de l'équipe nationale
Official languages	15,349	-	-	3,000	Langues officielles
Operations and programming	175,222	26,000	7,500	1,500	Fonctionnement et programmes
	<u>925,584</u>	<u>110,000</u>	<u>40,000</u>	<u>85,500</u>	
FUNDING DEFICIENCY	\$ (651,084)	\$ -	\$ -	\$ -	INSUFFISANCE DE FINANCEMENT